

## Get Involved!

### Membership 2025

You are invited to join the association as a member to help contribute to our success. We are proud of what we have accomplished in the past years and we know that this success was possible because of the support of all our members. Knowing that your help is beneficial to our organization, you are encouraged to become a member for the 2025 year.

You can fill this membership application form and return it by mail or in person to the Administration Office located at 12 Kimberly, Kapuskasing, P5N 1L5 or at the Administration Office located at 18 Aurora, Cochrane, P0L 1C0 at a cost of \$7.00. Or, for your convenience, you can e-transfer your payment to [glambert@neacl.ca](mailto:glambert@neacl.ca) along with your application form which can also be faxed at 705-337-6538.

With the new Non for-profit Corporations Act 2010 (ONCA), membership is now for a calendar year (January to December 2025). Your membership will give you the right to vote at our Annual Meeting which will be held in September of 2025. The date and time will be shared with all Members in August.

Thank you for your collaboration!

---

I wish to become a member of the North East Association for Community Living (\$7.00 per person for the 2025 year Jan-Dec).

Date: \_\_\_\_\_

Name(s): \_\_\_\_\_

Address: \_\_\_\_\_

Organization: \_\_\_\_\_

Telephone number: \_\_\_\_\_

Email : \_\_\_\_\_

## Engagez-vous !

### Devenez membre pour l'année 2025

Vous êtes invités à vous joindre à notre association en tant que membre afin de contribuer à notre succès. Nous sommes fiers de ce que nous avons accompli jusqu'à présent et nous tenons à souligner que cette réussite a été possible grâce au support de tous nos membres. Sachant que votre aide est bénéfique pour notre organisation, vous êtes encouragés à devenir membre pour l'année 2025.

Les demandes d'adhésion sont disponibles au centre d'administration situé à 12 Kimberly, Kapuskasing, P5N 1L5 ou au centre d'administration situé à 18 Aurora, Cochrane, P0L 1C0 au coût de 7,00 \$. Vous pouvez aussi poster le billet retrouvé au bas de cette page ou vous pouvez également faire un transfert électronique à [glambert@neacl.ca](mailto:glambert@neacl.ca) et faxer votre demande au 705-337-6538.

Avec la nouvelle loi de 2010 sur les organisations sans but lucratif de l'Ontario (LOSBL), l'adhésion est maintenant de Janvier à décembre. Votre adhésion vous permettra d'avoir droit de vote à notre Réunion Annuelle qui aura lieu en septembre 2025. La date et l'heure va être partagé avec tous les membres en aout.

Merci de votre collaboration !

---

Je désire renouveler mon adhésion à l'Association pour Intégration Communautaire du Nord-Est (7,00 \$ par personne pour l'année 2025).

Date : \_\_\_\_\_

Nom(s) : \_\_\_\_\_

Adresse : \_\_\_\_\_

Organisme : \_\_\_\_\_

Téléphone: \_\_\_\_\_

Courriel : \_\_\_\_\_